
Gemeente 

Roosendaal 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Vanuit contacten met Wouwse inwoners vernemen wij een zorgelijke verkeerssituatie aan de 
Roosendaalsestraat in Wouw. Mede door afsluiten van de Molensingel wordt de Roosendaalsestraat 
als uitwijkgelegenheid gebruikt door het vele autoverkeer. Dit gebeurt ook nog eens met hoge 
snelheden met alle gevolgen van dien. Wij begrijpen immers dat meerdere bewoners (inclusief kleine 
kinderen) al een aantal keer geraakt of bijna raak gereden zijn. Ook de zware vrachtauto's en 
tractoren hebben gezorgd voor verzakkingen aan de voorzijde van verschillende woningen. Onlangs 
is er vanuit de gemeente een brief rond gegaan om de aandacht te vestigen op het verbod van rijden 
en parkeren op de stoep, wat ook regelmatig plaatsvindt. 

Kortom, een onwenselijke situatie die volgens de inwoners pas vanaf 2026/2027 door de gemeente 
zal worden aangepakt. 

De Roosendaalse Lijst heeft dan ook een aantal vragen aan het college: 

Is het college op de hoogte van deze onveilige situatie? 

2. Zijn er op korte termijn aanvullende maatregelen te treffen om de Roosendaalsestraat 
verkeersarmer dan wel veiliger te maken, zo ja welke dan en zo nee waarom niet? 

3. Is het op korte termijn mogelijk om met verkeersdeskundigheid vanuit de gemeente de situatie 
te inventariseren en concrete veiligheidsmaatregelen (wellicht éénrichtingsverkeer) te treffen in 
overleg met de bewoners van de Roosendaalsestraat? 

Namens Roosendaalse Lijst, 

Peter Raijmaekers en Sjef van der Touw 



Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. Is het college op de hoogte van deze onveilige situatie? 

Wij zijn op 17 januari via de Dorpsraad Wouw benaderd om samen met de bewoners hierover in 
gesprek te gaan. De bewoners hebben zich namelijk bij de Dorpsraad gemeld en niet direct bij ons. 
Uiteraard gaan wij met hen in gesprek. 

2. Zijn er op korte termijn aanvullende maatregelen te treffen om de Roosendaalsestraat 
verkeersarmer dan wel veiliger te maken, zo ja welke dan en zo nee waarom niet? 

Wij zullen in overleg met de bewoners en de Dorpsraad bekijken welke korte en lange termijn 
maatregelen mogelijk zijn. 

3. Is het op korte termijn mogelijk om met verkeersdeskundigheid vanuit de gemeente de situatie te 
inventariseren en concrete veiligheidsmaatregelen (wellicht éénrichtingsverkeer) te treffen in overleg 
met de bewoners van de Roosendaalsestraat? 

In navolging op vraag 2 zullen wij nog voor de zomer in overleg gaan met de bewoners en de 
Dorpsraad om deze verkeerssituatie en de mogelijke maatregelen te bespreken. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders v 

DE 


